



## Protokoll

fra møte nr. 03/22-25 i Forbundsrådet **fredag 9. juni 2023**

<b>Til stede:</b>	Kåre Geir Lio Ingrid Blindheim Øyvind Indrebø Siv Sødal Hanne Hogness Jarl Martin Møller Nora Kaalstad Christian Berven Tine Austvoll Jensen Fornell Renate Larsen Ragnhild Oulie Bruland Erik Langerud Per Eirik Magnussen Lise H. Thorstensen Øyvind Togstad Svein Olav Øie Trine Skarstein Dalland Erik Andersen Gro Gulliksen Ole Kristian Strøm Stein Cato Røsnæs Mads Andreassen Bjarne Fluto Børge Brown	President 1. visepresident 2. visepresident Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem, ansattes representant Generalsekretær Ass.gen.sek. Sekretariat Styreleder Region Nord Daglig leder Region Nord Daglig leder Region Vest Daglig leder Region SørVest Styreleder Region Sør Daglig leder Region Sør Styreleder Region Øst Daglig leder Region Øst Styreleder Region Innlandet Fung. daglig leder Region Innlandet
<b>Deltok ikke:</b>	Kim Eide Frank H. Bjørndal	Styreleder Region SørVest Styreleder Region Vest
<b>Møtested:</b>	Scandic Havet, Tollbugata 5, 8006 Bodø	

---

## Sakliste

Saksnr.: 021/22-25	Godkjenning av protokoll .....	2
Saksnr.: 022/22-25	Status nasjonale KPIer .....	2
Saksnr.: 023/22-25	Involvering av Ungdomsrådet .....	3
Saksnr.: 024/22-25	Videreføring av «Lisensfondet» for sesongen 2023-24 .....	3
Saksnr.: 025/22-25	Rapporter og referater .....	4



## Saksnr.: 021/22-25 Godkjenning av protokoll

Behandlingsinstans: Forbundsrådet  
Saksinnleder: Presidenten

Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning:

- FR-protokoll nr. 2/22-25 avholdt i Arendal 25.-26. februar 2022.

### FR-vedtak i saksnr. 021/22-25:

Protokoll fra FR-møte nr. 02/22-25 godkjennes.

## Saksnr.: 022/22-25 Status nasjonale KPIer

Behandlingsinstans: Forbundsrådet  
Saksinnleder: Generalsekretæren

I møtet ga generalsekretæren en kort repetisjon på arbeidet knyttet til de nasjonale KPIene med utgangspunkt i den informasjonen som ble gitt på siste FR-møte i Arendal. De nasjonale KPIene baserer seg på innholdet i strategiplanen, og diskusjonene i fellesmøtet på Gardermoen i september 2022. I etterkant av fellesmøtet har nasjonal ledergruppe (NL) arbeidet videre med en bruttoliste og konkludert med følgende nasjonale KPIer:

- Overordnede mål
  - Medlemskap/aktivitetstall
  - Lisenser
  - Semifinaler seniorlag
- Innsatsområder
  - Anlegg
  - Trenerutdanning
  - Dommer
  - Klubbhus

Ovenstående må være en del av den regionale handlingsplanen. De nasjonale målene rapporteres på av generalsekretæren i hhv. møter i forbundsstyret og forbundsrådet, mens regionenes daglige ledere rapporterer de regionale tallene i sine regionstyrer. Det er god innsikt i de bakenforliggende tallene, hvilket bidrar til at man enkelt kan følge opp de områdene som evt. viser seg ikke å ha tilstrekkelig utvikling.



Generalsekretæren orienterte om at han ville gi en mer utfyllende informasjon i selve Ledermøtet, slik at alle nye tillitsvalgte også er kjent med KPlenes mål og innhold.

**FR-vedtak i saksnr. 022/22-25:**

Til orientering.

**Saksnr.: 023/22-25 Involvering av Ungdomsrådet**

Behandlingsinstans: Forbundsrådet  
Saksinnleder: Styremedlem Nora Kaalstad

Ungdomsrådet ble etablert etter Håndballtinget 2022. Forbundsrådet drøftet i [saksnr. 002/22-25](#) hva ungdomsrådet skal og ikke skal være.

I møtet ga styremedlem Nora Kaalstad sine perspektiver på hvordan rådets oppgaver og medlemmer har fungert så langt, og hvordan de i større grad kan bli relevant for og involveres i vårt arbeid sentralt og regionalt.

Aktiviteten i ungdomsrådet har ikke har vært fullt så høy som ønsket. Det er avholdt flere Teams møter, men foreløpig ingen fysiske møter. I tillegg har to av medlemmene trukket seg. Det ble anmodet om at regionene øker involvering av sine regionale medlemmer i rådet, og sørger for at disse får større kjennskap og nærhet til det som rører seg i egen region både av aktivitet og det politiske arbeidet. Rådet anses som en god arena for diskusjoner og innspill til hhv. FS, FR og RS, men også de nasjonale fagteamene.

**FR-vedtak i saksnr. 023/22-25:**

Forbundsrådet anbefaler at det etableres en tettere kopleing mellom ungdomsrepresentanten i det enkelte regionstyre og ungdomsrådet. Dette for å skape en større nærhet til beslutningsorganet. Videre anbefales det at styremedlem Nora Kaalstad tar en mer aktiv/formell rolle i rådets arbeid.

**Saksnr.: 024/22-25 Videreføring av «Lisensfondet» for sesongen 2023-24**

Behandlingsinstans: Forbundsrådet  
Saksinnleder: Generalsekretæren

I møtet ga generalsekretæren en kort oppsummering av «lisensfondets» status så langt, samt hvordan dette praktisk gjennomføres og kostnadsføres.



«Lisensfondet» har fungert gjennom 3 sesonger der «fondet» har dekket LISE PLUSS for utøverne som har forfall på sin lisens 1. september og LISE for 13-åringene som har forfall på sin lisens 1. januar. Det har vært en vekst i antall tilskudd som er gitt fra sesong til sesong. Samlet sett utgjør dette 1,2 mill. kroner. Dette tas gjennom driftsregnskapet til alle 7 organisasjonsledd.

Generalsekretæren foreslo videre en endring i praksis knyttet til godkjenning av søknader dersom forbundsrådet vedtar å videreføre «fondet».

#### FR-vedtak i saksnr. 024/22-25:

Forbundsrådet vedtar at eksisterende «lisensfond» videreføres.

Forbundsrådet gir GS fullmakt til å endre praksis i tråd med hva som ble fremlagt i møtet. Forbundsrådet ser fram til utvalgets anbefalinger knyttet til økonomi som barriere, og hvordan dette vil innvirke på «lisensfondets» framtid.

### Saksnr.: 025/22-25    **Rapporter og referater**

**Behandlingsinstans:**                      Forbundsrådet  
**Saksinnleder:**                              Presidenten og den enkelte RS-leder

#### a.    **Rapport fra Idrettstinget 2.-4. juni**

I møtet ga presidentskapet en rapport fra Idrettstinget. Idrettstinget var godt fornøyd med Idrettsstyrets leveranser i siste periode, som har vært en krevende tid. Det var videre stor enighet om strategien norsk idrett hadde fulgt i perioden. Saken knyttet til mandatfordeling (tings sammensetningen) ble grundig debattert, selv om det ikke endte i noen endring. Verdidebatten ble også viet god tid. Videre ble det en god prosess knyttet til langtidsplanen «Idretten vil!», der denne ble presentert og debattert innledningsvis. En redaksjonskomite sammenfattet alle innspill og framla et omforent forslag på tingets siste dag. Det ble et skifte av idrettspresident, og norsk håndball skal samarbeide godt videre med det nye styret.

#### b.    **Kort rapport fra Regionstingene**

I møtet ga den enkelte region en kort rapport fra de nylig avholdte Regionstingene. Alle rapporterte om god stemning med gode debatter og innspill til regionens mål- og handlingsplan. Det var forholdsvis få saker til behandling, og generelt ble det uttrykt ønske om et høyere engasjement og flere deltakere. Alle regioner hadde flere hederspriser til personer som fortjente dette.



**c. Valg av revisor for alle organisasjonsledd**

Det vises til vedtak i saksnr. 6.1 på Håndballtinget i mai 2022. Som en oppfølging av dette er det gjennomført en anbudsprosess blant flere selskap med fokus på leveranse, pris og kvalitet. Forbundsstyret fikk framlagt forslag til ny revisor i møtet 8. juni med påfølgende vedtak. Det er ledermøtet som skal gi sin endelige tilslutning til ny revisor. GS ga i møtet forbundsrådet en orientering om prosessen, og alle regioner tilsluttet seg forbundsstyrets vedtak.

**d. Forslag om å fjerne nasjonale håndballforum som lovpålagt møtearena**

Til ledermøtet foreligger et forslag fra forbundsstyret om å fjerne nasjonalt håndballforum som en lovpålagt møtearena. Ledermøtet har iht. loven anledning til å vedta midlertidige lovendringer for så at disse stadfestes påfølgende Håndballting. Forbundsrådet tilsluttet seg forbundsstyrets forslag til midlertidig lovendring.

**FR-vedtak i saksnr. 025/22-25:**

Forbundsrådet tar alle rapporter og referater til orientering.